
Referat af bestyrelsesmøde d. 5-12-2024-2 

Tilstede: Susanne, Tanja, Lone og Anni 

 

Vi arbejder videre med parkeringsproblemerne. 

Biografen: der er revet nogle vægge og beklædning ned og nu venter vi på renovering af gulvet, loftet og 

maling. 

Beboerlokalet: vi har nu bestemt farven på de plader der skal op for at dæmpe rumklangen. 

Vi vil lave en status og opdatering af inventaret i beboerlokalet. Der ser ud til at mangle en del. 

Revidering af udlånskontrakten til beboerlokalet. Der er en udgave ved Serviceteamet og en anden på 

nettet.  

Husorden reglerne trænger også til en gennemgang. Håber de er klar til generalforsamlingen. 

Der er en indkommen beboer forespørgsel om man kan opsætte dørkamera for egen regning, så man kan se 

hvem der ringer på. Vedkommende er henvist til kontoret.  

Ligeledes er der en forespørgsel på mere lys ude på Neptunvej, så der er gadelys på begge sider af gaden. 

 

 


